
Mondelinge vraag van Johan Pauly (N-VA) betreffende de link tussen het provinciebestuur 
van Limburg en de basketbalclub Limburg United 
 
De voorzitter: 
Dan hebben we nog een mondelinge vraag van mijnheer Pauly.  Mijnheer Pauly, deze was voor een groot deel 
gelijk aan een schriftelijke vraag van mijnheer Beckers die beantwoord was, namelijk de link tussen het 
provinciebestuur en basketbalclub Limburg United. 
 
De heer Johan Pauly: 
Dank u wel, voorzitter.  Ik heb vandaag vernomen dat die vraag inderdaad schriftelijk gesteld is. 
 
De voorzitter: 
Geen probleem.  Ze is deels anders. 
 
De heer Johan Pauly: 
Het provinciebestuur investeert elk jaar wel wat in het Limburgs verenigingsleven, als ze het Limburgsymbool 
maar promoten.  Elke club pronkt maar al te graag met dit symbool als daar de nodige financiële boni tegenover 
staan.   
 
Ik kom bij onze nieuwe Limburgse trots Limburg United.  Enkele maanden geleden werd met enige trots de 
nieuwe Limburgse basketbalclub opgericht.  De ambities waren heel groot.  De prestaties zijn blijkbaar ook 
uitmuntend.  Niet dat ik zo’n basketballiefhebber ben, maar ik ben wel blij dat de Limburgse basketballiefhebber 
in eigen provincie naar topbasket kan gaan kijken. 
 
Dat het provinciebestuur ook hen zou belonen voor hun steun aan het Limburgsymbool, daar hoefden we niet 
aan te twijfelen.  Zeker omdat we weten dat onze gouverneur, hij is er jammer genoeg niet, een voorliefde heeft 
voor het basket.  Waarschijnlijk zal hij zeker en vast alle wedstrijden van nabij volgen. 
 
Ik vind persoonlijk dat de liefdesverklaring voor het Limburgsymbool vanuit Limburg United wel heel erg ver gaat.  
Ik ga het u laten zien.  Als we het logo van Limburg United gaan vergelijken met het Limburgsymbool, die lijken 
als twee druppels water op elkaar. 
 
Ten tweede, de layout van de magazines.  Ik ben op de website van de club gaan kijken.  De layout van het 
clubmagazine is vergelijkbaar met de layout die de provincie gebruikt.  Het lijkt er bijna op alsof de club een 
onderdeel is van het provinciebestuur.  Ik kan misschien mis zijn. 
 
Een ander opvallend punt is het feit dat het logo op de website van de basketbalclub effectief verwijst naar de 
provincie Limburg.  Bij Noliko Maaseik en KRC Genk staat het Limburgsymbool op de website.  Is daar een 
reden voor?  Of is dat toevallig zo gekozen? 
 
Wat dan te denken van het interview dat gedeputeerde Peuskens heeft gegeven in het magazine van de 
basketbalclub?  De heer Peuskens laat uitschijnen alsof alle Limburgers fier zijn op de nieuwe basketbalclub.  
Misschien is dat zo, ik weet het niet.  Ik vermoed dat de mensen nog altijd graag zelf zeggen waar ze fier op zijn.  
De gedeputeerde moet niet namens iedere Limburger spreken.  Dan de uitspraak met de verwijzing naar het 
einde van de provincie.  De gedeputeerde neemt hier een loopje met de werkelijkheid.  Het is niet de provincie 
Limburg die ter discussie staat, maar het provinciale politieke bestuur.  De gedeputeerde gaat hier nog verder.  
Hij koppelt het ontstaan van een basketbalclub aan het einde van de provincies.  Als ik het goed versta, dan gaat 
het er eigenlijk om dat de deputatie, of sommigen in de deputatie, de lancering van de club hebben 
aangemoedigd om zo toch maar enige zichtbaarheid te genereren. 
 
Omdat de uitspraken van de gedeputeerde en de gelijkenissen die ik heb laten zien zijn opgevallen, zou ik graag 
volgende vragen willen stellen. 
 
Welk budget krijgt de club van het provinciebestuur?  Is het een eenmalig budget of wordt dat jaarlijks 
toegezegd?  Op welke rekening is het partnerschap terug te vinden in de begroting?  Ik heb gezocht maar heb 
niks teruggevonden.  Welk sponsorvoordeel ontvangt het provinciebestuur als partner?  
 
Ik ga er nog bijzeggen dat ik vernomen heb dat een aantal mensen van de deputatie, van het provinciebestuur 
een aantal matchen per jaar daar zijn.  Daar zal waarschijnlijk wel iets aan gekoppeld zijn.   
 
Ik heb nog een aantal extra vragen.  Die heb ik aan de griffier bezorgd.  Die kan u schriftelijk beantwoorden.  Dat 
moet u nu niet doen.  Kan u mij zeggen welke clubs één of andere vorm van sponsoring krijgen?  Kunt u mij per 
club zeggen welke som geld ze krijgen?  Het totale sponsorpakket dat ertegenover staat; de totale kostprijs per 
seizoen, dat soort dingen.  Tot slot willen we een overzicht krijgen en een afschrift van elke overeenkomst die 
gesloten is tussen het provinciebestuur en de verschillende clubs. 
 



Dank u wel. 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Vraag één: welk budget krijgt de club van het provinciebestuur?  Exact 6 829,20 euro inclusief btw.  Ik herhaal: 
6 829,20. 
 
Is dit een eenmalig budget of is dit een jaarlijkse toezegging?  De deputatie heeft deze vraag ontvangen voor het 
seizoen 2014-2015.  Er is met andere woorden geen jaarlijkse toezegging.  Voor het volgende seizoen hebben 
wij tot en met heden nog steeds geen vraag van de basketbalclub ontvangen. 
 
Onder welke rekening is deze partnership, deze sponsoring terug te vinden?  Dit betreft een sponsoring in het 
kader van het Limburgsymbool, dat veronderstelde u wellicht al wel, beleidsdoelstelling 2014000005 overig 
beleid onder het actieplan 2014000013, dat staat voor het positioneren en het profileren van het 
provinciebestuur en daaronder de actie 2014000020 positionering en profilering provinciebestuur in Limburg als 
regio naar de Limburger. 
 
Welke sponsorvoordelen krijgt het provinciebestuur als partner hiervoor terug?  De logovermelding op ledborden 
tijdens alle thuiswedstrijden, twee bij acht meter, met als gevolg erg regelmatig tv-return op de nationale zenders 
en uiteraard ook op de regionale zender; logovermelding met doorklik op de website van Limburg United; een 
vermelding van provincie Limburg op het welkomstbord in de VIP-ruimte; een hele pagina redactioneel in het 
clubmagazine; zes abonnementen op seizoensbasis en op basis van het hele seizoen 24 diners op te nemen 
naar keuze. 
 
De heer Johan Pauly: 
Dank u wel, gedeputeerde. 
 
U zegt dat het voor één jaar is.  Dan denk ik dat de club volgend jaar problemen heeft.  Als ze geen subsidie 
komen vragen voor volgend jaar, dan zullen ze hun clublogo moeten aanpassen.  Niet? 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Mijnheer Pauly, als de toekomst van de club afhangt van 6 800 euro, dan zie ik de toekomst van de club somber 
in. 
 
De heer Johan Pauly: 
Voor een club in een zaal is 6 000 euro heel veel geld.  Jongens, komaan. 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Mijnheer Pauly, ik neem akte van uw tussenkomst. 
 
De voorzitter: 
Mijnheer Pauly, laat u niet afleiden. 
 
De heer Johan Pauly: 
Als de club volgend jaar niet afkomt voor subsidies dan moeten ze hun clublogo laten aanpassen, als ik dat 
goed begrijp.  Het lijkt heel veel op het Limburgsymbool. 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Hier wil ik zelfs een antwoord op geven.  Er zijn heel veel verenigingen en clubs, ook sportclubs, die telkenmale 
schriftelijk bij de deputatie de vraag stellen om dat Limburgsymbool te gebruiken.  De PXL, de hogeschool 
hanteert ook dat Limburgsymbool in haar logo.  Men stelt die vraag hier schriftelijk.  Wij zijn altijd blij als vele 
Limburgers dat Limburgsymbool willen uitdragen.  Daar staat heus niet altijd financieel engagement tegenover.  
Ik bezorg u trouwens zeer graag een overzicht -ik kijk naar u mevrouw de griffier- van de kosten die wij maken in 
sportclubs.  Ik kan u echt waar met de hand op het hart zeggen dat dat eerder beperkte tussenkomsten zijn.  Ik 
herhaal: 6 800 euro.  We krijgen in ruil veel return.  U zou me een plezier doen door dit bedrag niet te 
overroepen.  Dat is echt niet overdreven. 
 

De voorzitter: 
Mijnheer Pauly, gaat u nog verder?  Het is een mondelinge vraag, geen interpellatie. 
 
De heer Johan Pauly: 
Het is een mondelinge vraag.  Ik kan repliceren zoveel …   
 
Ik ga wachten tot ik de antwoorden krijg op mijn schriftelijke vragen.  Ik stel er mij gewoon vragen bij wat de 
provincie daar te zoeken heeft. 
 



De voorzitter: 
Er wordt gespiekt.  Ik laat het toe. 
 
De heer Johan Pauly: 
Ik heb nog een andere vraag.  Wie gaat daar allemaal eten?  Je hebt daar 24 diners.  Wie gaat daar allemaal 
eten? 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Ik doe mijn uiterste best … 
 
De heer Johan Pauly: 
Voor mij hoeft het niet. 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Ik ben wel blij dat ze u snel een spiekbriefje brengen.  Als je daar als raadslid nood aan hebt, dan zegt dat meer 
over u dan over de anderen in de raad. 
 
- rumoer 
 
Ik ga er u wel op antwoorden. 
 
De heer Johan Pauly: 
Mijnheer de voorzitter, moet ik dat pikken? 
 
Dhr. Jean-Paul Peuskens: 
Ik ga die 24 diners… 
 
De heer Johan Pauly: 
Mijnheer de gedeputeerde, … 
 
De voorzitter: 
Laat de gedeputeerde antwoorden. 
 
De heer Johan Pauly: 
Mijnheer de gedeputeerde, als u mij persoonlijk begint aan te vallen, dan houdt het hier op. 
 
 


